

To accompany Notice to Mariners 3008/21

On Chart 3274

MARINE FARMS

Marine farms exist within the area of this chart. They may not all be shown individually and their positions may change frequently. Marine farms may be marked by lit or unlit buoys or beacons. Mariners are advised to avoid these structures and their associated moorings.

To accompany Notice to Mariners 3053/21

On Chart 4779

WARNING

Recent airborne bathymetric surveys using modern LIDAR technology reveal several anomalies on the entire chart, including shallower uncharted depths. At this time only the shallower depths in or near the main shipping corridors will be published by Navigational Warnings. Until the next new edition of the chart is published, mariners are advised to exercise extreme caution when navigating outside the main corridors marked by navigational aids (alignments, buoys, etc).

To accompany Notice to Mariners 3053/21

On Chart 4779

AVERTISSEMENT

De récents levés bathymétriques aéroportés via la technologie moderne LIDAR révèlent plusieurs anomalies sur l'ensemble de la carte, incluant des profondeurs moindres non cartographiées. À ce moment-ci, seules les profondeurs moindres dans, ou à proximité des corridors de navigation principaux seront publiées par Avertissements de navigation. D'ici la publication de la nouvelle édition de la carte marine, les navigateurs sont priés d'être très prudents en naviguant à l'extérieur des corridors principaux, marqués par des aides à la navigation (alignement, bouées, etc.).

To accompany Notice to Mariners 3053/21

On Chart 4783

WARNING

Recent airborne bathymetric surveys using modern LIDAR technology reveal several anomalies on the entire chart, including shallower uncharted depths. At this time only the shallower depths in or near the main shipping corridors will be published by Navigational Warnings. Until the next new edition of the chart is published, mariners are advised to exercise extreme caution when navigating outside the main corridors marked by navigational aids (alignments, buoys, etc).

To accompany Notice to Mariners 3053/21

On Chart 4783

AVERTISSEMENT

De récents levés bathymétriques aéroportés via la technologie moderne LIDAR révèlent plusieurs anomalies sur l'ensemble de la carte, incluant des profondeurs moindres non cartographiées. À ce moment-ci, seules les profondeurs moindres dans, ou à proximité des corridors de navigation principaux seront publiées par Avertissements de navigation. D'ici la publication de la nouvelle édition de la carte marine, les navigateurs sont priés d'être très prudents en naviguant à l'extérieur des corridors principaux, marqués par des aides à la navigation (alignement, bouées, etc.).